
OH7AB:n johtokunnan kokous 27.9.2007 Prisman kahviossa

Paikalla olivat:
OH7BD Arto Koponen, puheenjohtaja
OH7HKS Jarkko Pitkänen
OH7MP Pentti Malinen
OH7MMT Jukka-Pekka Gröhn
OH7JJT Tommi Holopainen
OH7GYN Pekka Varonen, sihteeri

1. Puheenjohtaja avasi kokouksen.

2. Puheenjohtaja totesi kokouksen lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.
3. Käytiin keskustelua edellisen kokouksen pöytäkirjaan liittyen:

 - Nurmeksen kesäpäivät onnistuivat
 - RA-koulutus on käynnistynyt
 - OH7ABE:lle on tilitetty 100 euroa ripiitteri-avustusta
 - kerhoaseman aktivointi pyritään hoitamaan ensi tilassa: Pekka kysyy  vakuutustarjouksen 
Pohjolasta ja Arto hoitaa QSL:t
 - OH7HAD:n ja OH7LFH:n antennit on purettu
 - Radioamatöörilehteen pyritään samaan ennakkojuttu vuoden 2008 SciFestistä
 - Kalakukot on toimitettu leirille ja muut palkinnot lähetetty;
kiitokset  Jarille OH2BU ja kilpailutoimikunnalle hyvin toimineista  kilpailujärjestelyistä
 - Jäsenmaksuja on saamatta
- Hamsterix ilmestyy marraskuussa (deadline 21.10)
- Bulletiinin vuorolukua ei järjestetä
- OH7GGX korjasi riipiitterin
- Kolin toistimen selvitys vielä kesken
- Jonakin kerhoiltana kartoitetaan SRAL:n kesäleirin järjestämisen mahdollisuutta
- Kalusteluettelon teko on kesken
- Järvikisaan liittyvä selvitystyö on kesken
- Rompepäivät on järjestetty
- Outokummun digipiitterin vaihto on kesken
- Kerhotilan edustan soritusta on pyydetty; päätösvalta on taloyhtiön kokouksella

4. Kerhoa on pyydetty järjestämään komponenttivälitystoimintaa. Päätettiin
antaa asian valmistelu OH7GGX:n huomaan.

5. Johtokunta keskusteli kerholaisten merkkipäivien muistamisesta.

6. Kerho on mukana tukemassa Turva 2008-harjoituksen järjestämistä.

7. Keskusteltiin mahdollisuudesta saada säilytyskoppi Tonttulankadun talon
kellarista. Tommi kysyy asiaa.

8. Puheenjohtaja päätti kokouksen.


